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Kære Cecilia Lonning-Skovgaard 
 
Tak for din henvendelse den 28. september 2020 til Økonomiforvaltningen vedrørende status på 
udarbejdelsen af et walkability index. Økonomiforvaltningen har sendt henvendelsen videre til Teknik- og 
Miljøforvaltningen, da opgaven er placeret her, og jeg svarer på henvendelsen, da opgaven hører under 
mit ansvarsområde i Teknik- og Miljøforvaltningen.  
 
Teknik- og Miljøforvaltningen vil undersøge muligheden for at indføre et walkability index frem mod 
Kommuneplan 2023, som det blev besluttet med Kommuneplan 2019. Da fodgængerindsatsen hænger 
tæt sammen med den kollektive transport, vil Økonomiforvaltningen også blive inddraget i dette arbejde. 
For at udarbejde et walkability index vil det kræve budgetmidler.  
 
Teknik- og Miljøforvaltningen fremlagde budgetnotatet TM23 Fodgængernet og walkability index til 
forhandlingerne om Budget 2021. Finansieringsbehovet er i budgetnotatet anslået til 2,9 mio. til 
udpegning af fodgængernet og udvikling af walkability index, fysiske tiltag på de første ruter og tællinger 
af fodgængere. Budgetnotatet indgår ikke i budgetforliget for Budget 2021. 
 
Der er endnu ikke taget stilling til, hvilke budgetnotater forvaltningen fremlægger til kommende 
budgetforhandlinger, men et budgetnotat kan altid bestilles eller genbestilles politisk.  
 
Jeg håber, at det var svar på din henvendelse. Ellers er du velkommen til at kontakte Teknik- og 
Miljøforvaltningen igen på sekretariat@tmf.kk.dk. 
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